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Giełda przy Kresowej w Lublinie, to miejsce dające prace i utrzymanie setkom kupców i ich 

rodzin. Z uwagi na obowiązujące dotychczas zakazy nie mogli oni prowadzić swojej działalności, 

jednak ostatnie zmiany obostrzeń epidemicznych umożliwiają prowadzenie handlu artykułami 

przemysłowymi. 

Według aktualnie obowiązujących przepisów, na podobnej przestrzeni w galerii handlowej 

mogłoby przebywać jednocześnie ponad 3000 osób. W przypadku Giełdy sytuacja jest o tyle 

bardziej sprzyjająca, gdyż handel odbywa się na wolnym powietrzu. Otwarcie w ostatnich dniach 

targowisk przy Al. Tysiąclecia oraz Pod Zamkiem w oczywisty sposób uzasadnia dążenie kupców z 

Kresowej do analogicznego działania w ich przypadku. 

Dlatego, w imieniu pracujących przy ul. Kresowej przedsiębiorców, zwracam się do Pana, 

Prezydenta jako organu właścicielskiego MOSiR w Lublinie, o spowodowanie jak najszybszego 

otwarcia Giełdy przy zapewnieniu niezbędnych warunków bezpieczeństwa, zarówno dla 

sprzedających jak również kupujących na Giełdzie. 

W szczególności potrzebne jest wsparcie Pana Prezydenta w celu sfinalizowania rozmów 

przedsiębiorców z Zarządem Spółki MOSiR w zakresie decyzji o otwarciu Giełdy oraz ustalenia 

regulaminu bezpiecznego jej funkcjonowania. 

Wyrażam nadzieję, że przy wsparciu Pana Prezydenta handel przy Kresowej będzie możliwy 

już w najbliższą niedzielę, 10 maja. 


